
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 08 

 
Днес, 26.06.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието . 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова За 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.1 от Дневния ред:  

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Я.Генова  запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК08-17875/41/19.06.2024 г. 
относно включване на допълнителен обект към Списъка на спортни обекти, 
общинска собственост, предмет за управление и разпореждане за 2024 година, 
утвърден с Решение на № 179 по Протокол № 10 от 16.05.2024 г. на СОС 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  подкрепя доклада и предлага следното изменение : 
 
 т.1 от проекта за решение да придобие следното съдържание: 
„ Допълва Списъка на общинските спортни обекти, предмет на управление и 
разпореждане през 2024 г., утвърден с Решение № 179 по Протокол 10 от 
16.05.2024 г. с имот, както следва: 
 - поземлен имот с идентификатор 07106.1432.216, находящ се в кв. 
 Димитър Миленков, район „Искър“ „   
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова За 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.2 от Дневния ред: 
Я.Генова  – зам.-кмет запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-
3453/4/19.06.2024 г. относно утвърждаване включването и финансирането на 
1-ви Международен фестивал и Челиндж Гимнастика за всички София, България 
в Годишен план на Подпрограма „Спортна столица“ за 2024 г. в изпълнение на 
Решение № 903 по Протокол № 66 от 24.11.2022 г. на Столичен общински съвет 
за приемане на Програми за изпълнение на Общинска стратегия „София 
спортува“ и Решение № 136 по Протокол № 9 от 25.04.2024 г. на Столичния 
общински съвет и писмо с вх. № СОА24-ВК66-3453/3/19.06.2024 относно 
постъпила апликационна форма от г-жа Илиана Раева, председател на Българска 
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федерация по художествена гимнастика с искане за осигуряване на финансови 
средства за реализацията на проект 1-ви Международен фестивал и Челиндж 
Гимнастика за всички София, България. Тя сподели, че ще се финансира 
събитието със сумата от 10 800 лв. от бюджета на Програмата, където има 
такива средства. 
 
М.Боршош   предложи в проекта за решение в т.1 да се добави конкретното  
събитие за да бъде ясно на всички. 
Д.Шалъфов заяви, че той няма забележки към доклада и го подложи на гласуване с 
предложението на М.Боршош редакция, в т. 1 да бъде изписано наименованието 
на събитието  
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение със следните 
изменения. 
В т.1  от проекта за решение след „……… събитие……“ да се добави текстът 
„……1 -ви Международен фестивал и Челиндж Гимнастика за всички София, 
България…….“ 
 В т. 3 от проекта за решение вместо : „…Направления…“ да се запише:   
„направленията на програмата …“. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
Точката беше водена от Мирослав Боршош 
 
По т.3 от Дневния ред:  
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Я.Генова запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-3455/11/19.06.2024 г. 
относно финансиране на проекти по Подпрограма за развитие на детско-
юношеския спорт за 2024 г. към Програма „Спорт за високи постижения“, в 
изпълнение на Решение №  138 по Протокол № 9 от 25.04.2024 г. на Столичен 
общински съвет и писмо вх.№СОА24-РД91-175/1/18.06.24 г. съгласно Заповед № 
СОА24-РД91-175/28.05.2024 г.  на кмета на Столична община. Тя сподели, че 
Експертната комисия са разгледали  110 проектни предложения на обща 
стойност 1 мил.944 000 лв., които следва да се одобрят от СОС. Утвърдения 
бюджет на програмата е два милиона, разликата от 6 хил. лева е свързана с 
осигуряването на мониторинг. 
Д.Шалъфов благодари на служителите от дирекция “Спорт и младежки 
дейности“ , на експертите от министерството на спорта , от РИО, които са 
работили и през почивните , за да може да бъдат прегледани всички постъпили 
проекти.  
Е.Йорданова зададе въпрос кога е приключило разглеждането на проектите от 
Експертната комисия. 
Д.Шалъфов отговори на 18.06.24 г. 
Е.Йорданова заяви, че не случайно задава този въпрос и благодари на всички 
експерти в тази комисия и на експертите от други институции , които са се 
включили в оценяването, доверието което имаме към тях. Тя сподели, че това 
което се е случило сутринта в Програма Европа, тъй като там не се е 
подходило със същото доверие към експертите и за първи път откакто съм 
общински съветник има такъв прецедент, а именно не приемане на работата 
на експертите. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията   подкрепя доклада и предлага следните изменения:  
В т. 2 от проекта за решение, след текста: „….Столична община “ да се добави 
следния текст: „ Направление „Култура, образование, спорт и младежки 
дейности“ 
В т.5 от проекта за решение  да отпадне думата „……мониторинг………“ 
 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 
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11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.4 от Дневния ред: 
Я.Генова запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-3452/10/19.06.2024 г. 
относно финансиране на проекти във връзка с обявена сесия за 2024 г. по 
Програма „София спортува“ в изпълнение Решение № 135 по Протокол № 9 от 
25.04.2024  г. на Столичен общински съвет. Тя сподели, че Експертна комисия е 
прегледала и оценила и класирала 130 проектни предложения на обща стойност 
701 хил. и 46  лева. в трите отделни направления на програмата –Спорт в 
района, Спорт за деца и ученици и Спорт за всички. Генова подчерта, че общата 
стойност на програмата е 800 хил. лева , отново са заделени 6 хил. лева за 
мониторинг и останалите 92 хил.954 лв. предложи да бъдат насочени към 
годишния календарен план на дирекцията, както и за обезпечаване на аварийни 
ремонти на спортни обекти. 
В.Лилков зададе въпрос от кого ще се осъществява мониторинга от външните 
експерти към комисията или от други експерти.   
Я.Генова отговори, че ще бъдат наети външни хора, тъй като работата е 
много обемна. Посещават се всички събития са по всички краища на 
столицата, които са много, натовареността е доста сериозна, изготвя се 
писмен отчет за мониторинга. Възнаграждението на база свършена работа не 
е толкова голям. 
В.Лилков сподели, че преди са се използвали външните експерти на комисията и 
така ще бъдат спестени средства. Той направи предложени за част от 
оставащите средства на  програмата да бъдат насочени за проектиране на 
спортни площадки и парк в центъра на Суходол – 20 декара, които са в ужасно 
състояние. Оставащите средства да не бъдат насочени без адресно за 
ремонти, за нещо конкретно, за проектиране на спортен център в Суходол, 
тъй като кмета на Овча Купел се нуждае от тези средства за проектиране. 
М.Боршош подчерта, че мониторинга се прави от независими експерти, които 
да оценят проектите и не са от администрацията или политически сили и т.н. 
Той предложи в т.7 от проекта за решение да отпадне думата „мониторинг“ 
тъй като се препокрива и става мониторинг на мониторинга. Да остане 
финансиране и контрол на проектите от зам.-кмета на СО. Той подчерта , че и 
в предишния доклад също трябва да отпадне думата мониторинг, само че в т.5 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията    подкрепя доклада и предлага следните изменения: 
В т.7 от проекта за решение  да отпадне думата „……мониторинг………“ 
 
 



 

 

 6 

 
№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Точката бе водена от зам.-председателя Еньо Савов 
 
По т.5 от Дневния ред: 
Д.Шалъфов като вносител запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-
4911/1/20.06.2024 г. относно актуализиране на програмата за дейността на 
Фондация ” София Европейска столица на спорта” за 2024 г. Той поясни, че се 
изпълнява устава на Фондацията, според който корекциите в програмата 
трябва да се одобряват от СОС. Добавят се три нови събития : събитие на 
федерацията по шах, Еврокамп и Фестивал в Северен парк.                                              
В.Тодоров заяви, че той е против събитието Еврокамп, защото част от Южния 
парк се превръща в заведение на открито , от което общината не получава 
никакъв наем. Вместо това се дава възможност да заградят част от парка, да 
бъде превърнат в кръчма. Няма нужда да де предоставя такава финансова 
подкрепа. Европейското по футбол вече се случва и са поставени вече 
заграждения, явно с ангажимент, че таксите ще бъдат опростени. 
Д.Шалъфов заяви, че Фондацията не е органа, който ще решава дали едно 
събитие ще се проведе или не. Това, което е разгледано като параметри е 
изцяло спортната дейност, която ще се развива там. Представен е подробен 
календар със събития, които ще бъдат предоставени на всички желаещи 
граждани в София. Знаете, че за да се проведе дадено събитие организацията 
трябва да направи много съгласувания с редица институции. 
В.Тодоров подчерта, че бележката му не е към това събитие, а начина по който 
се прави, поставянето на заграждения, като всички прояви са със свободен 
вход. Той подчерта, че това събитие е чудесно, ако не се превръща в едно 
събитие целящо да гарантира печалби на организаторите.  
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Е.Йорданова сподели, че би подкрепила всички решение, които се взимат от 
управителния съвет, доверявайки се на експертите, които са преценили 
всички гледни точки. Фондацията в годините показа и доказа, че наистина 
развива активно масовия спорт. 
Д.Иванов поясни, че към този Еврокамп има голям интерес, а относно 
загражденията организаторите са споделили, че са във връзка с охраната на 
събитието, такива са изискванията, които са задължителни. 
М.Боршош отбеляза, че това решение на Управителния съвет е подкрепено от 
представителите на всички политически сили, които участват във 
Фондацията. Това не го прави добро или лошо, а консенсуса около него. Той 
поясни, че организаторите плащат търговски такси към района. Що касае 
търговската дейност те не са освободени от тези такси. Необходима е 
логистична подкрепа от наша страна, тъй като двойните такси правят 
невъзможно провеждането на  събития, било то културни или спортни. 
Тончева –гражданин изрази мнение, че казуса Южен парк 2 се разисква четири 
месеца, а можеше да се изгради ново място за тези всички видове дейности. 
Това разделение в обществото не говори добре за капацитета на общинския 
съвет. Краткото определение е социална демагогия. 
В.Лилков заяви, че ако не бъде отнета думата на гражданката той ще напусне 
заседанието. Той счита, че г-жа Тончева обикаля по комисиите за да говори 
против общинския съвет. Дни наред тормози комисиите, само за да се показва 
по камерите. 
Вили Лилков напусна заседанието. 
Д.Шалъфов поясни , че не са прекъсвани партньорства и събитията са 
отпаднали по обективни причини. Той заяви, че няма проблеми календара да бъде 
допълнен с мероприятия, което се е случвало и преди в годините. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров Възд. 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 
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  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 
 
По т.6 от Дневния ред:  
 
М.Боршош запозна комисията с Доклад вх.№ СОА24-ВК66-4795/04.06.2024 г. 
относно предоставяне средства от бюджета на Столична община за 
закупуване на знамена на Столична община на общинските, държавните и 
частните училища, градини и ясли на територията на Столична община по 
случай 17-ти септември – Денят на София. 
 
Д.Шалъфов изчете становището на водещата комисия по финанси и бюджет 
със следния текст: 
Преабмюла на проекта за решение, да придобие следното съдържание: 
За: предоставяне средства от бюджета на Столична община за закупуване на 
знамена на Столична община на общинските, държавните и частните училища, 
висшите държавни и частни учебни заведения, детски градини и ясли на 
територията на Столична община по случай 17-ти септември – Денят на 
София. 
В т. 1 от проекта за решение, след: „…..и частните училища“ да се добави 
следния текст“ , висшите държавни и частни учебни заведения,“ 
В т. 3 от проекта за решение, да отпадне следния текст: „….при спазване на 
Наредбата за символиката и отличията на Столична община и уточняване на 
точния брой на общинските, държавните и частните училища, детски градини 
и ясли на територията на Столична община“. 
 
Е.Ангелова пожела да се обсади как точно на практика тези знамена ще доведат 
до родолюбие у децата, ще бъдат ли по-свързани с институциите, каква ще е 
дългосрочната връзка. Тя заяви, че не е против националните флагове, но чисто 
практически тези 40 хил. лева ще направят децата и учениците по-свързани с 
институцията. Дано това да е част от един дългосрочен план. 
 
М.Боршош благодари за въпросите и заяви, че те са дискусия за кръгла маса, 
защото се поставят сериозни въпроси, относно как се формира гражданско 
съзнание, как се формира памет, как се изгражда отношение към 
институциите. Той подчерта, че видимостта на символите е един от 
подходите , законодателя на национално и местно ниво го е приел това, защото 
е сложено в Наредбата за символиката и отличията. Спазвайки тази Наредба, 
най-малко децата ще знаят как изглежда герба на града им. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и се 
присъединява към становището на водеща комисия. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        Възд. 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 
т.7  
Комисията разгледа Писмо вх.№СОА24-ВК66-5241/17.06.24 г. относно 
Определяне на общински съветници за участие в Експертна комисия за 
оценяване на проектни предложения по Програма за ремонт и изграждане на 
общинска спортна инфраструктура - 2024 г. 
 
Комисията избра следните членове: 
 
1. Димитър Шалъфов 
2. Екатерина Йорданова 
3. Иван Алексиев – резерва 
 
т.8 
Писмо вх.№СОА24-ВК66-5245/18.06.24 г. относно представяне на Протокол № 1 
от проверка за административна допустимост  на проектни предложения по 
Програма „София – град на младите и активните“ 2024 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
т.9 
Писмо вх.№СОА24-ДИ09-1199/21.06.2024 г. 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
 
т.10 
Писмо вх.№СОА24-ГР94-2939/05.06.24 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 13.57 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 28.06.24 г. 
 
 
 
Експерт:            П               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
       

 
 
 
 
                                                                              
                                                                           Зам.-предс.:                П 
                                                                                                         / Еньо Савов / 


